
Na leczenie psa
Hej jestem Astra ( Sevi) ma niecałe 11 miesięcy i mam
dysplazję obu łokci . Zaczęło się od kulawizny lewej łapy , pani
zabrała mnie do weterynarza który dał mi leki myśląc że jest to
młodzieńcze zapalenie stawów . Brałam tabletki przez miesiąc
ale nic nie ustępowało . Państwo zabrali mnie na rtg stawów w
którym…

Cel zrzutki
4 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/b84355
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